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Z á p i s 
 

ze 11. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 2. 6. 2022 od 9.00 hod.  

v budově KÚ Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové 

 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny  

                    

Hosté:        dle prezenční listiny   

                    

Návrh programu: 

 

1. Zahájení, přivítání přítomných 

2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3. Oblastní nemocnice Náchod a.s. (RNDr. Bc. Jan Mach – předseda správní rady)  

4.  Závěrečný účet KHK (Ing. Vladimír Soběslav)   

5.  II. rozpočtová změna na rok 2022 (Ing. Vladimír Soběslav) 

 

x x x 

 

k bodu 1        

Jednání zahájila a řídila předsedkyně výboru Ing. Anna Maclová. 

Jednání se průběžně zúčastnilo 13 členů výboru. 

 

x x x 

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

a)  Za ověřovatele zápisu byl navržen Ing. Milan Sommer 

 

Hlasování o předloženém návrhu 

Pro:          9           

Proti:        0             

Zdržel se: 0    

 

b) Schválení návrhu programu jednání výboru 
 

Hlasování o předloženém návrhu jednání 

Pro:             9      

Proti:           0       

Zdržel se:    0 
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USNESENÍ 11/48/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. v o l í  

 

  Ing. Milana Sommera ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, konaného dne 2.6.2022 

 

II.  s c h v a l u j e  

 

  program 11. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

  

 

 x x x 

 

k bodu 3 

Oblastní nemocnice Náchod a.s. 

Zpráva o činnosti a hospodaření společnosti Oblastní nemocnice Náchod a.s. za rok 2021 

K předloženému materiálu byl na jednání výboru pozván RNDr. Bc. Jan Mach, předseda správní 

rady. Přítomným členům výboru představil společnost, výsledky hospodaření za uplynulý rok; 

taktéž informoval o vývoji hospodaření v letošním roce.  Poté odpovídal na dotazy. Velká 

diskuze probíhala především okolo plateb za pacienta od zdravotních pojišťoven. 

 

Diskutující: Ing. Anna Maclová, Ing. Václav Koutník, Ing. Ivana Skřítecká, p. Milan Maček, 

PhDr. Jiří Štěpán Ph.D., Ing. Milan Sommer, Bc. Karin Richterová, p. Václav Pačesný, 

Ing. Vlastimil Šeda, Ing. Monika Štayrová 
 

I. Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:        13          

Proti:        0     

Zdržel se: 0  

 

 

II. Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:        11          

Proti:        0     

Zdržel se: 2 

 

USNESENÍ 11/49/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

 I. b e r e   n a   v ě d o m í  

  

  

 

 

II.             

 

výsledky hospodaření Oblastní nemocnice Náchod a.s. v roce 2021 

 

 

d o p o r u č u j e 

 

  aby vedení kraje, v rámci Asociace krajů ČR, aktivně řešilo sbližování plateb za 

výkony krajských nemocnic od zdravotních pojišťoven  
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x x x 

 

 

k bodu 4 

Závěrečný účet 

Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí odboru ekonomického KÚ, seznámil přítomné se závěrečným 

účtem Královéhradeckého kraje za rok 2021.  

Poté spolu s JUDr. Rudolfem Coganem, Ph.D., odpovídali na dotazy členů výboru. 

 

Diskutující: Ing. Koutník 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:    12  

Proti:     0     

Zdržel se:0  

 

USNESENÍ 11/50/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

   I. d o p o r u č u j e  

 

 Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  

schválit závěrečný účet Královéhradeckého kraje za rok 2021 

 

 

 

 

x x x 

  

  

k bodu 5 

2. změna rozpočtu na rok 2022 

 

Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí odboru ekonomického KÚ, seznámil členy výboru s 2. změnou 

rozpočtu na rok 2022.  

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:       12 

Proti:       0   

Zdržel se:  0  

 

USNESENÍ 11/51/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. d o p o r u č u j e   

 

  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje 

schválit 2. změnu rozpočtu na rok 2022  

 

  

x x x 
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k bodu 6 

Závěr 

Předsedkyně výboru poděkovala přítomným členům výboru za účast na tomto jednání 

a vzhledem k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, v 11:30 jednání 

ukončila. 

 

 

  

  

  

  

         

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 

……………………………………….. 

           předsedkyně výboru  

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 


